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Protokół Nr 9/2011
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rojewo

 z dnia 10.10. 2011r.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji.

3. Kontrola inwestycji przeprowadzonych w 2010r.

4. Wolne wnioski i zapytania.

5. Zakończenie obrad.

Do pkt. 1

              Na podstawie Statutu Rady Gminy Rojewo Komisja Rewizyjna w następującym 
składzie:

1. Mirosław Markiewka Przewodniczący

2. Waldemar Chwastyk Członek

3. Mieczysław Tumidajewicz Członek

4. Kazimierz Wiechecki Członek 

działając  z  upoważnienia  Przewodniczącej  Rady  Gminy  z  dnia  09.09.2011  r.  Komisja 

Rewizyjna przeprowadziła kontrolę inwestycji przeprowadzonych w 2010r.

Do pkt  2 

Przewodniczący Komisji, r. M. Markiewka odczytał porządek obrad komisji.

Radni nie mieli innych propozycji, w związku z tym porządek obrad pozostaje bez zmian.
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Do pkt 3

Kontrolę przeprowadzono 10.10.2011r.

Odpowiedzialnym za kontrolowany odcinek jest Wójt Gminy Rojewo, a bezpośrednio 
Kierownik Referatu ds. budownictwa, planowania przestrzennego i gospodarki komunalnej p. 
L. Wołąkiewicz.

Przewodniczący Komisji r. M. Markiewka poprosił o przedstawienie inwestycji 
przeprowadzonych w 2010r. p. L. Wołąkiewicza.

p. L. Wołąkiewicz – przedstawił inwestycje przeprowadzone w 2010r.

- wodociąg Jarki – 1.039 + 380 – kwota 62 255, 49 zł,
- wodociąg Liszkowo – 306m + 89 – 23 012,54 zł,
- wodociąg Ściborze – 103m + 25 – 15 709,89 zł,
- wodociąg Rojewo – 242 + 72 – 27 486,14 zł,
- przebudowa dachu na Szkole Podstawowej w Rojewicach, na części mieszkalnej – 415m2 – 
56 709,55 + 5 168,1 – utylizacja,
- hala sportowa – 3 219.921,00 +  55.000,00 – kotłownia (dotacja 993.000,00 zł),
- boisko wielofunkcyjne Rojewice – 236 681,94 zł
- boisko wielofunkcyjne Ściborze – 321 916,17 zł (razem: 558.598,11 – dotacja 343 400,00 
zł),
- przebudowa drogi gminnej w Glinnie Wielkim – 241.504,72 (60.000,00 zł FOGR),
- przebudowa drogi gminnej w Zawiszynie – 524.128,20 (350.000,00 – Fundusz wsparcia),
- przebudowa drogi gminnej w Topoli – 84.978,43 zł
- plac zabaw Dobiesławice – 16.000,00 zł (dotacja 12.000,00 zł)

Przewodniczący komisji r. M. Markiewka otworzył dyskusje w przedmiotowej sprawie.

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, kiedy przeprowadzana była inwestycja 
kanalizacyjna.

p. L. Wołąkiewicz – inwestycja kanalizacyjna przeprowadzana była w 2009r.

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, ile środków wydatkowano na inwestycje w 
2010r., a ile środków uzyskano z dotacji.

p. L. Wołąkiewicz – powiedział, że ogółem wydatkowano 4 885 300,00 zł, uzyskano dotacje 
w kwocie 1 758 400,00 zł.

r. K Wiechecki – zwrócił się z zapytaniem, czy jest szansa poprawy ogrzewania hali 
sportowej w Rojewie w ramach gwarancji.

p. L. Wołąkiewicz – powiedział, że ogrzewanie hali wykonane zostało zgodnie z projektem, 
w związku z tym w ramach gwarancji nie ma możliwości jego poprawy, propozycja 
zainstalowania ogrzewania w górnej części była związana z tym, żeby nie stanowiła 
zagrożenia dla osób korzystających.
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Wójt Gminy – powiedział, że były propozycje, aby dodatkowo zainstalować dwa wymienniki 
ciepła, zwiększyłoby to jednak koszty ogrzewania, które już i tak są bardzo wysokie.

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, na jakim etapie znajdują się obecne inwestycje.

Wójt Gminy – powiedział, że droga w Rojewie – termin realizacji do 15 listopada,
- droga w Liszkowie – termin realizacji był do 30 września, modernizacja stacji uzdatniania 
wody została zakończona, inwestycja budowy przyzagrodowych oczyszczalni ścieków 
również.

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem w sprawie zakupu agregatu prądotwórczego do 
hydroforni w Rojewie.

Wójt Gminy – powiedział, że jeżeli będą środki agregat zostanie zakupiony do końca roku, 
jednak dotacje z w/w inwestycji spłyną dopiero w przyszłym roku i może nie być środków.

Do pkt 4

Przewodniczący komisji poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków i zapytań.

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, w sprawie inwestycji budowy drogi w 
Liszkowie.

p. L. Wołąkiewicz – powiedział, że wykonawca przekroczył możliwe odchylenia, zależy od 
inspektora nadzoru czy przyjmie w/w inwestycję.

r. M. Tumidajewicz – podziękował za wstawienie słupków ostrzegawczych na drodze 
Rojewice – Glinno Wielkie.

r. M. Tumidajewicz – zgłosił wniosek w sprawie zalegalizowania drogi w Rojewicach do 
Szkoły podstawowej oraz wokół kościoła, ponieważ drogi te są wyjeżdżone.

r. M. Markiewka – zwrócił się z zapytaniem, czy będziemy podejmować działania odnośnie 
chodnika w Liszkowie, ponieważ jest propozycja sfinansowania tej inwestycji przez 
Biogazownie w Liszkowie.

Wójt Gminy – powiedział, że planuje spotkanie ze Starostą Powiatowym w tej sprawie, w 
pierwszej kolejności musimy podpisać porozumienie z Firmą oraz musimy wykonać 
kosztorys inwestycji.

r. M. Markiewka – powiedział, że chodnik powinien być po prawej stronie drogi przy kościele 
oraz Szkole Podstawowej, ograniczyłoby to konieczność przechodzenia przez jezdnię 
mieszkańców Liszkowa.

r. K. Wiechecki – powiedział, że jego zdaniem chodnik powinien być po lewej stronie, 
należałoby w tej sprawie porozmawiać z Dyrektorką Szkoły.

Na tym posiedzenie zakończono
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Podpisy członków komisji:

1. Mirosław Markiewka Przewodniczący

2. Waldemar Chwastyk Członek

3. Mieczysław Tumidajewicz Członek

4. Kazimierz Wiechecki Członek 

Protokołowała: Agnieszka Nieckarz
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